
                 
                                                     Україна 

                             БЕРДИЧІВСЬКА РАЙОННА РАДА 

                                  ЖИТОМИРСЬКОЇ ОБЛАСТІ 
 

                                П Р О Т О К О Л 
П’ятнадцятої  сесії                                VIІI скликання 

                 25 серпня 2023 року 

        Мала зала засідань  

        10.00 

Усього обрано депутатів – 42  

 Присутніх на сесії  -  28  депутатів  (список додається). 

          Запрошених  - 7 осіб  (список  додається). 

П’ятнадцяту сесію районної ради відкрив Балянов О.О. – голова районної  ради. 

 

1. СЛУХАЛИ:Про обрання секретаріату.    

Пропозицію внесла Томашевська С.Б. - депутат районної ради, 

яка запропонувала до складу секретаріату включити депутатів: 

Бабія О.С. Діхтяра Д.І., Вахнюк С.Ю.   

Пропозицію підтримано 

ВИРІШИЛИ:  Обрати секретаріат у складі трьох чоловік: 

1. Діхтяр Д.І.- депутат районної ради;  

2. Бабій О.С. - депутат районної ради;  

3. Вахнюк С.Ю. - депутат районної ради.  

За дану пропозицію голосували   «за»  одноголосно. 

 

2. СЛУХАЛИ: Про обрання лічильної комісії. 

Пропозицію внесла Томашевська С.Б. - депутат районної ради, 

яка запропонувала до складу лічильної комісії включити 

депутатів: Самчик М.М., Надрагу Н.П., Марківського А.П. 

Пропозицію підтримано. 

ВИРІШИЛИ: Обрати лічильну комісію у складі  трьох  чоловік: 

1. Самчик М.М.  - депутат районної ради;                                     

2. Надрага Н.П.  - депутат районної ради; 

3. Марківський А.П. - депутат районної ради. 

За дану пропозицію голосували   «за» одноголосно. 

 

3. СЛУХАЛИ:  Про порядок денний сесії.  

      Інформував  Балянов О.О.  – голова районної  ради. 

1. Про затвердження Програми підтримки діяльності  Бердичівської районної 

ради по забезпеченню сталого розвитку місцевого самоврядування та реалізації 



заходів спрямованих на соціально-економічний розвиток Бердичівського 

району на 2023-2025 роки 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної ради 

2. Про затвердження Методики розрахунку орендної плати за майно, що 

знаходиться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Бердичівського  району. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної ради 

3.Про внесення змін до рішення районної ради від  25.11.2022 року № 117 «Про  

затвердження списку присяжних» . 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної ради 

4.Про затвердження стажу служби в органах місцевого самоврядування 

та встановлення надбавки  за вислугу років  голові районної ради 

Балянову О.О.   

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної ради 

5.Про внесення змін до рішення районної ради  від 02.12.2020 року № 11  «Про 

обрання складу постійних комісій   районної ради» 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної  ради 

6.Про втрату чинності рішень районної ради. 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної  ради 

7.Про присвоєння звання «Почесний громадянин Бердичівського району». 

Доповідач: Томашевська Софія Броніславівна – радник голови 

районної  ради 

8.Різне. 

 

4.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – який в Різному запропонував розглянути 

інформацію начальника Бердичівського районного управління ДСНС України в 

Житомирській області про стан справ з пожежної безпеки в Бердичівському 

районі.  

Доповідач: Рейко Володимир Євгенович - начальник Бердичівського 

районного управління ДСНС України в Житомирській області  

Також запропонував заслухати інформацію голови ГО «Правозахисної 

організації «Джерело довіри», голови робочої групи, щодо вивчення 

екологічного становища та стану екологічної безпеки на території району при 

голові районної ради Козловського Олега Мечиславовича.  

ВИРІШИЛИ: взяти порядок денний за основу.  

Голосували  «за» одноголосно. 

 

5. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання:  



- Про внесення змін до рішення районної ради від 26.05.2023 

року №138. 

ВИРІШИЛИ:включити питання  про внесення змін до рішення районної ради 

від 26.05.2023 року №138 до порядку денного. 

Голосували:  «за»  - одноголосно. 

 

6. СЛУХАЛИ: Діхтяра В.І. – щодо включення в порядок денний питання: 

 - Про відміну рішення районної ради. 

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що пропозицію про дане 

питання виніс депутат районної ради Каченюк М.П. на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту 

та інфраструктури. 

Каченюк М.П. – який повідомив, що ним була внесена 

пропозиція про розгляд на сесії питання про відміну рішення 

районної ради 5 сесії районної ради VIII скликання від 

25.05.2021 року № 69 Про утворення робочої групи  для 

вивчення питання проведення аудиту земель 

сільськогосподарського призначення, об’єктів водного 

господарства, земель промисловості, прибережних зон, меж 

польових доріг, що можуть належати або належали районним 

радам новоутвореного району у зв’язку з неможливістю 

виконання робочою групою визначених завдань. 

ВИРІШИЛИ:включити питання  про дострокове припинення повноважень  

депутата районної  ради до порядку денного. 

Голосували:  «за»  - одноголосно  

ВИСТУПИВ: Гаврилюк Р.В., із пропозицією внести до порядку денного 

питання про виділення на всіх дорогах району смуги для 

велосипедистів шириною один метр. Також повідомив, що в 

с.Радянське було збито велосипедиста, і тому запропонував 

звернутись до всіх територіальних громад району виділити 

смугу для велосипедистів. 

 Димидюк Л.В. – яка наголосила, що виділення смуги для 

велосипедистів не є функцією органів місцевого 

самоврядування, це функція Департаменту регіонального 

розвитку Житомирської обласної державної адміністрації, на 

яку були надіслані відповідні листи та звернення, щодо 

встановлення додаткових обмежувальних знаків, лежачих 

поліцейських. Знаки були встановлені на даному відрізку 

дороги, а доцільність лежачих поліцейських мають встановити 

виключно фахові спеціалісти та Департаменту регіонального 

розвитку. 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


 Томашевська С.Б. – яка відмітила, що Гаврилюк Р.В., 

пропонує Бердичівській районній раді також направити 

відповідні звернення до територіальних громад, до 

Департаменту регіонального розвитку. 

 Димидюк Л.В. – яка повідомила, що звернення від 

Райгородоцької територіальної громади  подані до 

Департаменту регіонального розвитку. 

 Томашевська С.Б. – яка запропонувала вивчити дане питання, 

опрацювати, підготувати дане звернення та винести на наступну 

сесію Бердичівської районної ради. 

 Гаврилюк Р.В. – який зазначив, що дане питання необхідно 

розглянути негайно. 

Яригін П.І. – який зазначив, що необхідно здійснювати 

контроль за діями водіїв. 

 Димидюк Л.В. – яка зазначила що до національної поліції 

також було звернення, щодо даної події. 

Балянов О.О. – який повідомив, що була нарада при голові 

Бердичівської районної військової адміністрації, де 

заслуховували начальника поліції по даному питанню.  

 Томашевська С.Б. – яка запропонувала, внести в протокол 

пропозицію депутата Гаврилюка Р.В. з проханням підготувати 

дане звернення на відповідні структури. 

 Гаврилюк Р.В. – який подякував присутнім за пропозиції та 

поради, але наполіг винести питання про виділення на всіх 

дорогах району смуги для велосипедистів шириною один метр 

на розгляд сесії Бердичівської районної ради. 

 Томашевська С.Б. – яка запропонувала на сесії Бердичівської 

районної ради прийняти пропозицію депутат Гаврилюка Р.В. 

стосовно  підготування звернення на відповідні  органи, які 

відповідають за дану ситуацію.  

Голосували:  «за»  -  15, «проти» - 0, «утримались» - 13. 

Пропозиція не підтримана. 

 

7.СЛУХАЛИ:Балянова О.О. – про затвердження порядку денного в цілому. 

ВИРІШИЛИ: Затвердити порядок денний в цілому та розглядати в такій 

послідовності: 

1. Про затвердження Програми підтримки діяльності  Бердичівської районної 

ради по забезпеченню сталого розвитку місцевого самоврядування та реалізації 

заходів спрямованих на соціально-економічний розвиток Бердичівського 

району на 2023-2025 роки 

2. Про затвердження Методики розрахунку орендної плати за майно, що 

знаходиться у спільній власності територіальних громад сіл, селищ, міст 

Бердичівського  району  

3. Про внесення змін до рішення районної ради від  25.11.2022 року № 117 

«Про  затвердження списку присяжних»  



4. Про затвердження стажу служби в органах місцевого самоврядування 

та встановлення надбавки  за вислугу років  голові районної ради 

Балянову О.О.   

5. Про внесення змін до рішення районної ради  від 02.12.2020 року № 11  «Про 

обрання складу постійних комісій   районної ради» 

6. Про втрату чинності рішень районної ради 

7. Про присвоєння звання «Почесний громадянин Бердичівського району» 

8. Про внесення змін до рішення районної ради від 26.05.2023 року №138  

9.  Про відміну рішення районної ради  

10. Різне 

Голосували  «за» одноголосно. 

 

Депутати також  затвердили регламент роботи пленарного засідання районної 

ради. 

 

8.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження Програми підтримки діяльності  Бердичівської 

районної ради по забезпеченню сталого розвитку місцевого 

самоврядування та реалізації заходів спрямованих на соціально-

економічний розвиток Бердичівського району на 2023-2025 роки, 

яка повідомила, що на сьогоднішній день  склалась складна 

ситуація з фінансовим забезпеченням Бердичівської районної 

ради. Державна субвенція, яка виділяється виключно на виплату 

заробітної плати  апарату Бердичівської районної ради. На сплату 

комунальних послуг, на виконання повноважень і функцій 

покладених на районну раду фінансування не передбачене, тому 

виникла така потреба звернутись до територіальних громад з 

проханням передбачити в бюджеті кошти на виконання функцій  

покладених на районну раду. На підставі ст.101 Бюджетного 

кодексу України Бердичівська районна рада може отримати іншу 

субвенцію від громад, прийнявши рішення відповідного характеру 

і заключивши договір про умови надання такої субвенції. Але 

враховуючи постанову від 11.03.2022 року на період дії 

військового стану такі субвенції можуть надаватись за умови 

прийняття рішення обома радами, але уже без укладання 

відповідної угоди.  Також зазначила, що кожна громада спрямовує  

значні фінансові ресурси на свої потреби, але без рад 

субрегіонального рівня порушується система народовладдя.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


Доманський О.С. – який запитав, чи районна рада взагалі не 

отримає коштів від держави? Чи не вистачає відповідної суми? І 

скільки коштів необхідно Бердичівській районній раді?  

Томашевська С.Б. – яка повідомила, що держава дає субвенцію 

виключно на виплату заробітної плати апарату районної ради. 

Стосовно інших видатків в Програмі зазначено: в межах 

передбаченого фінансового ресурсу. 

Хомяк О.Е. – який запитав, чи попередньо були домовленості з 

територіальними громадами з приводу даної Програми? 

Балянов О.О. – який повідомив, що попередньо обговорювалось 

дане питання з територіальними громадами, які з розумінням 

поставили до існуючої проблеми. 

Томашевська С.Б. – яка зазначила, що передбачити яке рішення 

приймуть депутати територіальних громад ми не можемо. 

 Яригін П.І. –  який відмітив, що сума повинна бути вказана хоча б 

орієнтовно. Також запропонував в Програмі зазначити про 

допомогу військовослужбовцям у лікуванні. Залучати не лише 

територіальні громади, але й підприємства у фінансовій допомозі 

районній раді. 

 Балянов О.О. – який повідомив, що Бердичівська районна рада не 

може задіювати підприємців до даної Програми. 

Томашевська С.Б. – повідомила, що запрошували фахівця по 

казначейській справі для консультації з питання фінансової 

підтримки на Програму районної ради, зокрема, підприємствами чи 

підприємцями, яка зауважила, що дана підтримка буде являтися 

корупційною діяльністю. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 26, «проти» - 0 , «утримались» - 2. 

 

9. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження Методики розрахунку орендної плати за майно, що 

знаходиться у спільній власності територіальних громад сіл, 

селищ, міст Бердичівського  району.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 0, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


10. СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про  

внесення змін до рішення районної ради від  25.11.2022 року № 

117 «Про  затвердження списку присяжних».   

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ:Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 1. 

 

11.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

затвердження стажу служби в органах місцевого самоврядування 

та встановлення надбавки  за вислугу років  голові районної ради 

Балянову О.О.    

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив про те, що не буде брати участі 

у голосуванні та зазначив,що питання розглядалося на спільному 

засіданні постійних комісій районної ради  з питань бюджету та 

комунальної власності, з питань регламенту, депутатської етики, 

законності та правопорядку та з питань соціально-економічного 

розвитку, підприємництва, транспорту та інфраструктури. 

Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект для розгляду 

районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 26, «проти» - 0 , «утримались» - 1, «не брали участі в 

голосуванні» - 1. 

 

12.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради  від 02.12.2020 року № 11  

«Про обрання складу постійних комісій   районної ради».  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

13.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про  
втрату чинності рішень районної ради, яка повідомила, що 

оскільки ми затверджуємо нову Методику розрахунку орендної 

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
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https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


плати за майно, що знаходиться у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Бердичівського  району 

рішення 10 сесії Бердичівської районної ради 6 скликання від 

29.02.2012 року «Про затвердження Методику розрахунку 

орендної плати за майно, що знаходиться у спільній власності 

територіальних громад сіл, селищ, міст Бердичівського  району та 

пропозиції її розподілу»  втрачає свою чинність. Також втрачає 

чинність рішення 1 сесії Бердичівської районної ради 8 скликання  

від 26.11.2020 року «Про виплати голови районної ради». 

 ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 1. 

 

14.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

присвоєння звання «Почесний громадянин Бердичівського 

району», що до Бердичівської районної ради надійшло клопотання 

від Ружинської селищної ради щодо присвоєння звання «Почесний 

громадянин Бердичівського району» жителю Ружинщини  

Жарському Віталію Іванович за багаторічну сумлінну 

працю,особистий внесок в соціально-економічний розвиток 

Ружинської територіальної громади та з нагоди 70 – ти річчя.  

ВИСТУПИВ: Балянов О.О. – який повідомив, що питання розглядалося на 

спільному засіданні постійних комісій районної ради  з питань 

бюджету та комунальної власності, з питань регламенту, 

депутатської етики, законності та правопорядку та з питань 

соціально-економічного розвитку, підприємництва, транспорту та 

інфраструктури. Пропозиція комісії – рекомендувати даний проект 

для розгляду районною радою. 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 28, «проти» - 0 , «утримались» - 0. 

 

15.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

внесення змін до рішення районної ради від 26.05.2023 № 138, яка 

повідомила, що на минулій сесії Бердичівської районної ради було 

прийняте рішення № 138 «Про затвердження звіту про експертну 

грошову оцінку та продаж земельної ділянки 

несільськогосподарського призначення гр.. Свиридовському 

Віктору Леонідовичу». У зв’язку  з підписанням договору купівлі-

продажу необхідне погодження Бердичівської районної ради  про  

https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
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https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-reglamentu-deputatskoji-etiki-zakonnosti-ta-pravoporyadku
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https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi
https://berdichev-rayrada.zt.gov.ua/index.php/vykonavchyi-aparat/postijni-komisiji/z-pitan-sotsialno-ekonomichnogo-rozvitku-pidpriemnitstva-transportu-ta-infrastrukturi


припинення оренди земельної ділянки яка іде у власність 

гр..Свиридовського. Таким чином необхідно внести зміни до 

рішення  від 26.05.2023 № 138, включивши пункт  3.1. Договір 

оренди землі від 27.07.2021 року №2, укладений між Бердичівською 

районною радою та гр.. Свиридовським Віктором Леонідовичем 

припиняється з дати реєстрації речового права на земельну ділянку. 

 

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 25, «проти» - 0 , «утримались» - 3. 

 

16.СЛУХАЛИ: Томашевську С.Б. – радника голови районної ради, про 

відміну рішення районної ради 5 сесії районної ради VIII 

скликання від 25.05.2021 року № 69 Про утворення робочої групи  

для вивчення питання проведення аудиту земель 

сільськогосподарського призначення, об’єктів водного 

господарства, земель промисловості, прибережних зон, меж 

польових доріг, що можуть належати або належали районним 

радам новоутвореного району у зв’язку з неможливістю виконання 

робочою групою визначених завдань.  

ВИРІШИЛИ: Прийняти рішення з даного питання (рішення додається). 

Голосували:  «за»  - 27, «проти» - 0 , «утримались» - 1. 

 

РІЗНЕ: 

 

ВИСТУПИВ:Рейко В.Є. - начальник Бердичівського районного управління 

ДСНС України в Житомирській області, який довів до присутніх 

інформацію про стан справ з пожежної безпеки в Бердичівському 

районі та повідомив, що з початку 2023 року в Бердичівському 

районі виникло 165 пожеш, в наслідок пожеш загинуло 5 осіб. У 

житловому секторі виникло 74 пожежі, 70 – на відкритих 

територіях (здебільшого це загоряння сухої рослинності), на 

автотранспорті 11. На території Бердичівського району працює 7 

державних пожежно-рятувальних частини (ДПРЧ), три з яких 

знаходяться в Бердичеві і по одній в Іванополі, Ружині, Червоному 

та Андрушівці. Зазначив, що постійно проподиться висвітлення 

інформації про  дотримання протипожежних правил та 
неприпустимості спалювання сміття, трави і листя на сайтах 

громад, на ютуб каналі і інше. Також здійснюються рейди з метою 

проведення роз’яснювальної роботи щодо заборони випалювання 

сухої рослинності та листя, а також виявлення та притягнення до 

адміністративної відповідальності осіб, які здійснюють такі 

правопорушення.  

 Балянов О.О. – який запитав, якщо являєшся свідком спалювання 

сухої рослинності на приватних ділянках, куди потрібно звертатися 

в поліцію чи до ДСНС? 



 Рейко В.Є. – який повідомив, що звертатися потрібно до поліції. 

 Доманський О.С. – який запитав чи входить гілля до забороненого 

переліку спалювання рослинності?  

 Рейко В.Є. – який відповів, що згідно ст..77 Кодексу України про 

адміністративні правопорушення гілля також спалювати 

заборонено. 

 Балянов О.О. – який запитав, яка ситуація по школах, по укриттях 

в Бердичівському районі перед початком навчального процесу?  

 Рейко В.Є. – який відповів що ДСНС залучені до комісії перевірки 

стану укритті. Якщо немає протирадіаційного укриття або 

пристосованого школа не відкривається. 

 Козловський О.М. – голова ГО «Правозахисної організації 

«Джерело довіри», голова робочої групи щодо вивчення 

екологічного становища та стану екологічної безпеки на території 

району при голові районної ради, який довів до присутніх 

інформацію про стан забруднення річки Гнилоп’ять (інформація 

додається). 

 Балянов О.О. – який повідомив, що 22.08.2023 року в 

Бердичівській районній раді було проведене спільне засідання 

постійної комісії з питань земельних відносин та екології, водних 

ресурсів та робочої групи щодо вивчення екологічного становища 

та стану екологічної безпеки на території району, до складу якої 

входить 14 фахівців, були обговоренні шляхи вирішення даної 

проблеми. Також була пропозиція запросити на наступну сесію 

районної ради  представників Бердичівської міської ради та 

заслухати інформацію про пророблену роботу, яка була 

запланована 2023 рік, у вирішенні проблеми забруднення річки 

Гнилоп’ять. 

 Хомяк О.Е. – який запитав, чи було відкрите кримінальне 

провадження з приводу забруднення річки Гнилоп’ять? 

 Козловський О.М. – який повідомив, що одне кримінальне 

провадження на ТОВ КЕС вже закрите. Директор ТОВ КЕС визнав 

свою провину і сплатив штраф. Також зазначив, що було повторно 

повідомлено про злочин. 

 Івасільчук Всеволод – житель міста Бердичів, який запитав, хто 

буде нести відповідальність за масовий мор риби, який стався на 

річці Гнилопять? Також зазначив, що штраф за одну рибину 

становить від 1,5 тис.грн до 2,5 тис.грн. 

 Балянов О.О. – який відмітив, що, по-перше, є територіальні 

громади, в яких є фінансування, є відповідні інспекції, які 

займаються цим питанням. По-друге, є Державна екологічна 

інспекція, яку повідомлено про порушення. Зауважив, що основна 

задача - це спільними зусиллями вирішити дану проблему. Також 

зазначив, що Бердичівська районна рада не може впливати на 

господарську діяльність територіальної громади. Повідомив, що 



Бердичівська районна рада зверталась до відповідних органів та 

здійснювався відбір проб води. 

 Томашевська С.Б. – яка повідомила, що увесь пакет документів, 

який зазначає наскільки приносять шкоду скиди та викиди  

формуються для отримання фінансування для завершення очисних 

споруд в м.Бердичеві.  

 Луцька Д.В. – яка зазначила, що основна проблема ТОВ КЕС, МКП 

«Бердичівводоканал» це відсутність фінансування.  

 Яригін П.І. -  який зазначив, що Козловський О.М. з власної 

ініціативи на громадських засадах здійснює роботу з вивчення 

екологічного становища району протягом 8 років, але є державні 

органи, які здатні це робити щоденно. Є природоохоронна 

прокуратура, є Державна екологія, є Держпродспоживслужба в 

обов’язки яких входить ведення контролю за здійсненням цієї 

діяльності, і ці органи повинні здійснювати аналізи стоків по 

виробництвах. Також зауважив, що ні громадські організації, ні 

голова районної ради не має впливу на суб’єкти господарювання, 

які здійснюють скиди нечистот.  

 Томашевська С.Б. – яка зазначила, що виходячи з вищесказаного 

необхідно надіслати листи до відповідних контролюючих органів з 

проханням перевірити кожне підприємство, яке здійснює скид 

нечистот. 

 Балянов О.О. – який повідомив, що на спільному засіданні 

постійної комісії і робочої групи дане питання піднімалось, і 

завідувач Бердичівського районного відділу Державної установи 

«Житомирський обласний центр контролю та профілактики хвороб 

МОЗ України» зазначив, що перевірки під час військового стану 

заборонені. 

 Михальчук Ю.Д. – почесний громадянин району, який зазначив, 

що дана проблема виникла багато років тому, і її вирішить лише 

будівництво нових очисних споруд. 

  

17.СЛУХАЛИ: Балянова О.О. - який повідомив, що питання внесені на 

розгляд 15 сесії восьмого скликання розглянуті, та закрив 

п’ятнадцяту сесію восьмого скликання. 
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